

Board of Trustees Decisions 2024-2025 Academic Year

Session 6

Held on: February 10, 2025

Decision No. 1/6/2024–2025:

The Board of Trustees approves the establishment of a Bachelor of Applied English degree program to be offered by the Faculty of Arts and Sciences.

Decision No. 2/6/2024-2025:

The Board of Trustees approves the establishment of a Bachelor of Digital Supply Chain and Logistics Management program to be offered by the Faculty of Business.

Decision No. 3/6/2024–2025:

The Board of Trustees approves the establishment of a Master of Medical Law and Ethics program to be offered by the Faculty of Law.

Decision No. 4/6/2024-2025:

The Board of Trustees approves the establishment of Master of Science (MSc) in Data Science and Artificial Intelligence to be offered by the Faculty of Information Technology.



قرارات مجلس الأمناء: <u>2024-2024</u> جلسة رقم <u>6</u>

تاريخ الجلسة: 2025/2/10

قرار رقم 2024/6/1-2025:

قرر مجلس أمناء جامعة عمان الأهلية الموافقة على استحداث برنامج البكالوريوس في اللغة الإنجليزية التطبيقية وتوطينه في كلية الأداب والعلوم.

قرار رقم 2024/6/2 <u>قرار رقم 2024/6/2</u> قرر مجلس أمناء جامعة عمان الأهلية الموافقة على استحداث برنامج البكالوريوس في إدارة سلاسل التوريد واللوجستيات الرقمية وتوطينه في كلية الأعمال.

قرار رقم 2024/6/3. قرر مجلس أمناء جامعة عمان الأهلية الموافقة على استحداث برنامج الماجستير في القانون الطبي والأخلاقيات وتوطينه في كلية الحقوق.

قرار رقم 4/6/4-2025:

قرر مجلّس أمناء جامعة عمان الأهلية الموافقة على استحداث برنامج الماجستير في علم البيانات والذكاء الاصطناعي وتوطينه في كلية تقنية المعلومات